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Zápis č. 6/2017 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 11. 05. 2017 v obřadní síni 

Městského úřadu v 1900 hod. 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni: Tomáš Pavel, Václav Košťák 

Neomluveni:  

Občané: 4 

 

Bod č. 1 
Starosta města Petr Kapal, v 1900 hod zahájil zasedání zastupitelstva města a všechny přítomné 

přivítal. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce MěÚ 

Rožďalovice, i v elektronické podobě na internetových stránkách a dále konstatoval, že je 

přítomno 7 členů zastupitelstva a je tedy usnášeníschopné. Starosta navrhl ověřovatele zápisu 

p. Pešavu a p. Tarabu. Jako zapisovatelku navrhl Veroniku Bachovou. 

 

Usnesení č. 6/2017/1: 
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu pana Pešavu a pana Tarabu a zapisovatelku 

Veroniku Bachovou. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 
Bod č. 2 
Starosta přednesl návrh programu zasedání a doplnil program o následující body: 6) 

Rozpočtové opatření č. 2; 7) Přizvaný odborník k jednání komise; 8) Výběrové řízení „Stavební 

úpravy MŠ G. A. Lindnera v Rožďalovicích“; 9) Žádost o poskytnutí finančního daru; 10) 

Příspěvek rožďalovické farnosti; 11) Záměr o prodeji pozemků v k. ú. Rožďalovice; 12) Žádost 

o finanční podporu 

 

Usnesení č. 6/2017/2: 
Zastupitelstvo schvaluje následující program: 

1) Revokování usnesení č 7/2016/5 

2) Prodej pozemku v k. ú. Zámostí u Rožďalovic 

3) Složení komise výběrového řízení 

4) Jmenování tajemníka výběrového řízení 

5) Koncert Václav Hudeček, Jiří Stivín, Musica Lucis Praga 

6) Rozpočtové opatření č. 2 

7) Přizvaný odborník k jednání komise 

8) Výběrové řízení „Stavební úpravy MŠ G. A. Lindnera v Rožďalovicích 

9) Žádost o poskytnutí finančního daru 

10) Příspěvek rožďalovické farnosti 

11) Záměr o prodeji pozemků v k. ú. Rožďalovice 

12) Žádost o finanční podporu 

13) Diskuze 

14) Závěr 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 
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Bod č. 3 
Revokování usnesení č. 7/2016/5. Jednalo se o prodej pozemku p. č. 355/23 v k. ú. Zámostí u 

Rožďalovic paní Monice Patočkové a panu Jiřímu Patočkovi – odstoupili od smlouvy. 

 

Usnesení č. 6/2017/3: 
Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 7/2016/5 ze dne 27. 7. 2016. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 4 
Prodej pozemku v k. ú. Zámostí u Rožďalovic. 

 

 

Usnesení č. 6/2017/4: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 355/23 v k. ú. Zámostí u Rožďalovic o 

výměře 1057 m2 panu Antonovi Tkáčikovi, bytem Perečínska 2409/3, 06 901 Snina, za cenu 

500 Kč/m2, tedy celkem 528 500 Kč. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 5 
Složení komise výběrového řízení. 

Starosta přednesl návrh složení konkurzní komise, která má 7 členů: Petr Kapal, Jaroslav 

Taraba, Mgr. Zdeněk Souček, Mgr. Tomáš Valášek, Mgr. Karel Kumstýř, Mgr. Andrej 

Lapmprecht, Ing. Irena Brůnová 

Předseda komise: Petr Kapal 

 

Usnesení č. 6/2017/5: 
Zastupitelstvo města jmenuje konkurzní komisi v tomto složení: 

Členové určeni zřizovatelem: Petr Kapal, Jaroslav Taraba 

Odborník v oblasti státní správy, organizace a řízení v oblasti školství: Mgr. Zdeněk Souček 

Člen určený ředitelem krajského úřadu: Mgr. Tomáš Valášek 

Pedagogický pracovník školy: Mgr. Andrej Lamprecht 

Školní inspektor České školní inspekce: Mgr. Karel Kumstýř 

Člen školské rady: Ing. Irena Brůnová 

Předseda konkurzní komise: Petr Kapal 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 6 
Stanovení funkce tajemníka komise konkurzního řízení. Návrh paní Božena Bachová. 

 

Usnesení č. 6/2017/6: 

Zastupitelstvo pověřuje paní Boženu Bachovou funkcí tajemníka komise, která není členem 

konkurzní komise. Organizačně a administrativně zabezpečuje jednání komise. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

Bod č. 7 
Koncert Václav Hudeček, Jiří Stivín, Musica Lucis Praga. 
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Usnesení č. 6/2017/7: 
Zastupitelstvo města schvaluje pořádání koncertu Václava Hudečka, Jiřího Stivína a Musica 

Lucis Praga za dohodnutou cenu 90 000 Kč dne 13. 8. 2017 v kostele. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 8 
Rozpočtové opatření č. 2. 

 

Usnesení č. 6/2017/8: 

Zastupitelstvu města bylo předloženo rozpočtové opatření č. 2 k 28. 4. 2017. 

 

 
 

 

Bod č. 9 
Přizvaný odborník k jednání komise. 

 

Usnesení č. 6/2017/9: 

Zastupitelstvo města schvaluje, že k jednání konkurzní komise s hlasem poradním bude 

přizvána učitelka mateřské školy Radka Hofmanová Dis. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 10 
Výběrové řízení „Stavební úpravy MŠ G. A. Lindnera v Rožďalovicích“. 

 

Usnesení č. 6/2017/10: 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh výběrové komise uzavřít smlouvu s firmou PMS, s. r. o. 
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Poděbrady za cenu 3 797 552 Kč bez DPH. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 11 
Žádost o poskytnutí finančního daru na zakoupení elektricky polohovatelných lůžek na 

oddělení následné péče od Městské nemocnice Městec Králové, a. s. 

 

Usnesení č. 6/2017/11: 
Zastupitelstvo města schvaluje finanční příspěvek ve výši 1 000 Kč Městské nemocnici Městec 

Králové, a. s. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 12 
Příspěvek rožďalovické farnosti. 

 

Usnesení č. 6/2017/12: 

Zastupitelstvo města schvaluje příspěvek Římskokatolické farnosti – děkanství Rožďalovice ve 

výši 20 000 Kč. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 13 
Žádost o finanční podporu ve výši 7500 Kč na provoz Linky bezpečí, z. s. 

 

Usnesení č. 6/2017/13: 

Zastupitelstvo města schvaluje příspěvek ve výši 1000 Kč na provoz Linky bezpečí, z. s. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

Bod č. 14 
Diskuze: 

p. Falta – dotaz, zda město neplánuje plošnou deratizaci (tj. hubení hlodavců) 

stanovisko starosty: jed se do kanalizačních šachet sype neustále; na úřadě je možno si 

vyzvednout nabalíkovaný jed 

 

p. Falta – dotaz, zda je měřidlo rychlosti v Tyršově ulici pouze orientační nebo napojené na 

Policii ČR 

stanovisko starosty: pokud bychom měli skutečný radar, museli bychom zřídit městskou policii; 

překročení rychlosti se řeší jako přestupek a ty za město řeší Městský úřad Nymburk; možným 

řešením by bylo zavedení kamerového systému v obci, ale je s tím spojeno mnoho právních 

problémů  proto zatím v řešení 
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Bod č. 15 
Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 1925 hod zasedání zastupitelstva města 

ukončil. 

 

 

 

podpisy ověřovatelů:  

 

 

 

 

 

………………………………. ……………………………….. 

           Jaroslav Taraba         Petr Kapal - starosta 

 

 

 

………………………………. 

               Petr Pešava 


